
Projekt 
 

PROTOKÓŁ NR LI/14 
z sesji Rady Gminy Kostomłoty 

w dniu 2 września 2014 r. 
 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram L sesję rady gminy Kostomłoty.  
Witam na dzisiejszej sesji wiceprzewodniczącego rady powiatu średzkiego Kazimierza 
Bubę, zaproszonych gości, sołtysów i radnych. W sesji uczestniczy 14 radnych. Wszystkie 
podjęte dzisiaj uchwały będą prawomocne. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik w imieniu Rady Gminy Kostomłoty oraz Wójt 
Gminy złożyli podziękowania i życzenia Pani Elżbiecie Dytman (byłej pani dyrektor SP 
Karczyce) w związku z przejściem na emeryturę. Do życzeń i podziękowań dołączyli się 
przedstawiciele Rady Rodziców z SP Karczyce oraz dyrektor GOOSz w Kostomłotach.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Odczytam proponowany porządek obrad: 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej  sesji. 
4. Informacja o działalności Wójta w okresie między sesjami. 
5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy. 
6. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych przez radnych.        
7. Informacje i komunikaty. 
8. Wnioski i zapytania. 
9. „15 minut dla wyborców”.  
10.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014. 
11.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia środków z Funduszu Spójności. 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica 
Polska na część nieruchomości oznaczonej numerem działki 120/4 o pow. 0,5724 
ha. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie wsi 
Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej numerem działki 319 o pow. 160 
m². 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie: „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Kostomłoty na 2014 r.”. 

15.  Sprawy bieżące. 
16.  Zakończenie obrad LI  sesji Rady Gminy. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są uwagi do proponowanego porządku 
obrad? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki do 
góry: 
kto jest za – 14 głosów  
kto jest przeciw – 0 głosów 
kto się wstrzymał – 0 głosów 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi 
do protokołu. Uznaję, że protokół został przyjęty.    
 
 
 



Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę pana wójta o przedstawienie 
sprawozdania z działalności Wójta Gminy za okres od dnia 17.06.2014r. do dnia 
26.08.2014 r.   
 

1. Podjęcie inicjatyw uchwałodawczych w sprawach ujętych w porządku obrad 
(projekty uchwał). 

2. Udział w zakończeniu roku szkolnego. 
3. Organizacja Turnieju Piłkarskiego w ramach Memoriału im. Stanisława 

Siekierskiego w Kostomłotach i Osieku. Co 5 lat turniej będzie miał charakter 
międzynarodowy. Drużyny zagraniczne domagają się udziału w turnieju.  

4. Przyjęcie kontroli dofinansowania remontu świetlic: Jakubkowice, Piersno, 
Wilków Średzki. 

5. Negocjacje z oferentami w sprawie wykonania dokumentacji odprowadzania wód 
opadowych na terenie LSSE w Kostomłotach. Negocjacje doprowadziły do 
osiągnięcia znacznej obniżki ceny w przetargu. Dzisiaj na sesji proszę o 
przeznaczenie brakujących środków na wykonanie dokumentacji.  

6. Udział w obchodach 70 rocznicy ludobójstwa dokonanego przez UPA 
(02.07.2014r.). 

7. Podpisanie aktu notarialnego (skorzystanie z prawa pierwokupu na ½ udziału w 
nieruchomości oz. nr 485/38 o pow. 0,0324 obręb Kostomłoty na poszerzenie 
drogi gminnej zgodnie z miejscowym planem zagospodarowania 
przestrzennego).  

8. Udział w zebraniu w Sobkowicach dot. projektu sieci kanalizacyjno-sanitarnej. W 
tej chwili projekt jest finalizowany. Problem przejścia przez drogę wojewódzką 
został rozwiązany. 

9. Przyjęcie uczestników wymiany młodzieży z gminy Sierentz (07.07.14r.-
14.07.14r.). Relacja z wizyty jest dostępna w Biuletynie. Za każdym razem 
strona francuska wyraża podziękowanie i uznanie. Chcemy kontynuować  formę 
wspólnego zamieszkiwania w ośrodku szkolno-wychowawczym dzieci polskich i 
francuskich. Dziękuję wszystkim zaangażowanym po stronie polskiej.  

10. Udział w rozprawie sądowej dotyczącej dachu na gimnazjum. Odbyło się 
przesłuchanie świadków. Następna rozprawa zapowiedziana jest na jesień.  

11. Udział w obchodach 95- lecia Policji. 
12. Udział w zebraniu z mieszkańcami osiedla Lisowice dot. zawarcia umów na 

odbiór ścieków. Umowy przekazałem mieszkańcom, zmierzające w kierunku 
zawarcia umów do dostarczania ścieków do naszej przepompowni. Po tym 
spotkaniu otrzymaliśmy zawiadomienie od spółki Ekobau, że wypowiedzieli 
umowę na dostarczanie prądu do przepompowni. Nie mam informacji, czy 
zostało to sfinalizowane. Natomiast kilka dni temu dzwoniła Energetyka do mnie 
z zapytaniem, co mają zrobić. Poinformowałem, że nie jestem w stanie zawierać 
umów na dostawę prądu na posesje, których nie jesteśmy właścicielami. Będę 
informował na bieżąco o ważniejszych wydarzeniach. Gdyby była potrzeba 
zwołam posiedzenie nadzwyczajne.  

13. Udział w dożynkach gminnych w Ogrodnicy i Udaninie oraz Kątach 
Wrocławskich. Pan burmistrz przekazywał życzenia i pozdrowienia dla wszystkich 
mieszkańców i rolników. 

14.  Udział w  spotkaniu w siedzibie GDDKiA w Warszawie dot. projektu rozbudowy 
A-4. Na konsultacje zaproszono przedstawicieli gmin, powiatów przez które 
autostrada A4 od Bielan do Krzywej ma być przebudowana. Manualny pobór 
opłat będzie likwidowany. Co będzie wprowadzone nie wiadomo, decyzji jeszcze 
nie ma. Myślę, że rząd wprowadzi winety. Spotkanie zaczęło się od 
przedstawienia naszej gminy i tego, co było wnioskowane. Udział brała też LSSE. 
Myślę, że to jest dobrze, bo zdania które padły pozwalają włączyć się na rondzie 
projektowanym tuż za mostem ze strefą specjalną. Zostało to potwierdzone w 
Warszawie. Druga sprawa to taka, że zjazd zostaje w takiej wersji jak 
chcieliśmy, czyli nie po stronie Kostomłotów, tylko po drugiej stronie w kierunku 
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na Samborz. Tak jak było to w naszym planie. Ja nie chcę mówić co do 
pozostałych rzeczy. Będę domagał się, żeby dyskusja, jeśli chodzi o decyzje 
środowiskową odbyła się i żebyśmy mogli wziąć w niej udział. Autostrada będzie 
miała 3 pasy ruchu i pas awaryjny. Mosty mają być wszystkie, ale część ma być 
przebudowana.   

15.  Odbiór robót – wykonanie dachu na świetlicy w Chmielowie. 
16. Wykonanie remontu dróg: 

• Piotrowice-Szymanowice 
 Piersno 
 Wichrów 
 Osiek 
 Szymanowice. 

Droga Piotrowice-Szymanowice była wykonana ze środków Funduszu Ochrony 
Gruntów Rolnych, ponieważ mamy plan urządzeniowo-rolny, w którym te drogi są 
wykazane. To jest fajna propozycja będę chciał radzie przedstawić wnioski na 
przyszłość. Z tego programu możemy na drogach kłaść dywaniki asfaltowe. 
Będziemy chcieli tak to zrobić, żeby otrzymywać dotacje i wykonywać te drogi 
naprawdę starannie, aby nie wracać co roku do naprawy. Wydaje mi się, że 
włączanie kolejnych dróg do tego projektu ma sens. Na przyszły rok planuję złożyć 
wniosek na kawałek drogi w Zabłociu, w kierunku na Rakoszyce, na drogę w 
Karczycach i kawałek osiedla w Osieku. Rozważam możliwości budżetowe, żeby 
zrobić jeszcze kawałek pomiędzy miejscowościami. Niewątpliwie będę chciał wrócić 
do tematu dróg już wykonanych np. Pustynka, które są w fazie utwardzenia 
powierzchniowego, żeby można było pokryć je dywanikiem, co rozwiąże problem już 
na wiele lat. Takie możliwości się pojawiły i będę chciał z tego skorzystać.   Przy 
konstrukcji budżetu będziemy na ten temat rozmawiać.  
17. Wydanie zarządzeń w sprawie: 
- zmiany budżetu gminy Kostomłoty na 2014 r. 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
„Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w Kostomłotach – osiedle Zacisze” 
- wykonania prawa pierwokupu  w stosunku do udziału w wys. ½ w nieruchomości 
oznaczonej nr ew. 485/38 o pow. 0,0324 ha położonej w miejscowości Kostomłoty 
- niewykonania prawa pierwokupu  w stosunku do udziału w wys. ½ w 
nieruchomości oznaczonej nr ew. 485/39 o pow. 3,8177 ha położonej w 
miejscowości Kostomłoty 
- nabycia nieruchomości na rzecz Gminy Kostomłoty ½ udziału w nieruchomości 
oznaczonej nr 485/38 o pow. 0,0324 obręb Kostomłoty z przeznaczeniem na 
poszerzenie drogi publicznej 
- przeznaczenia do dzierżawy na okres do 3 lat części nieruchomości oznaczonej nr 
ew. 142/19 obręb Jakubkowice o pow. 424 m i budynku gospodarczego o pow. 
użytkowej 175,20 m² oraz w sprawie ustalenia stawki czynszu najmu 
- zatwierdzenia zmiany załącznika nr 1 do regulaminu wynajmowania świetlicy 
wiejskiej w Kostomłotach stanowiącego załącznik nr 1 do zarządzenia nr 411/14 
Wójta Gminy Kostomłoty z dnia 14.02.2014r.  
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w najem na czas określony do 
3 lat (Jakubkowice 0,0424 ha – przeznaczenie do najmu jako dojazd do budynku 
gospodarczego;  Jakubkowice pow. użytkowa 175,20 m² – przeznaczenie do najmu 
jako garaż dla maszyn rolniczych oraz spichlerz 
- wykazu nieruchomości przeznaczonych do oddania w dzierżawę na czas określony 
do 3 lat (Godków 0,1500 ha – przeznaczenie do dzierżawy na ogródek) 
- podania do publicznej wiadomości informacji z wykonania budżetu gminy 
Kostomłoty za II kw. 2014 r. 
- przeznaczenia do dzierżawy na okres do 3 lat oraz do użytkowania nieruchomość 
oznaczoną nr ewidencyjnym 216/7 oraz 216/3 obręb Kostomłoty z przeznaczeniem 
na ogródki. Są nieruchomości, które przeszły w ręce nie nauczycieli. Użytkowanie 
ogródka bez umowy może powodować skutki prawne. Natomiast też chcę 
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powiedzieć o tym, co chcemy zatwierdzić dzisiaj w budżecie – pozycja budowa 
przedszkola i żłobka. Pewnie to naruszy pewne struktury i nawyki, ale za wcześnie o 
tym mówić. Na pewno część tego terenu jest niezagospodarowana i na pewno 
można tą inwestycję tam przeprowadzić.    
- przedstawienia Radzie Gminy i RIO informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy Kostomłoty za I półrocze 2014r.  
- przedstawienia Radzie Gminy Kostomłoty oraz RIO informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Kostomłoty za pierwsze półrocze 2014 
- powierzenia obowiązków dyrektora SP w Karczycach (ponieważ nikt nie zgłosił się 
do konkursu na dyrektora, obowiązki dyrektora powierzyłem na 1 rok pani Danucie 
Basińskiej)  i dyrektora SP w  Mieczkowie (obowiązki dyrektora na następne 5 lat 
powierzyłem pani Bogusławie Fajkiel) 
- powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu na zadanie: 
„Budowa zatok autobusowych w m. Sobkowice w ciągu drogi wojewódzkiej nr 346”  
-  opracowania materiałów planistycznych na rok budżetowy 2015 przez podległe 
gminie jednostki organizacyjne 
- wprowadzenia regulaminu przyznawania nagrody rocznej dyrektorowi instytucji 
kultury, dla której organizatorem jest Gmina Kostomłoty. 
18. Wydanie decyzji administracyjnych w sprawie: 

• podziału nieruchomości – 2 
• nadania numeru porządkowego - 4 
• wycinki drzew - 5 
• warunków zabudowy i zagospodarowania terenu – 2 
 
 

 
Pisma wydane w Referacie Finansowym (wydział 

podatków)  
w okresie od 13.06.2014r. do 22.08.2014r. 

 

 
Liczba ogółem 

 

1. Liczba zaświadczeń wydanych w danym okresie 48 

2.  Decyzje dotyczące podatku 
 

53, w tym: 

a. 
ustalające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (nakazy) 

22 

b. 
zmieniające wysokość łącznego zobowiązania 
podatkowego (przypisy/odpisy) 

31 

3. Decyzje w sprawie ulg podatkowych 

a. odroczenia Liczba ogółem = 1,  z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne =1 

b. rozłożenie na raty Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywne = 0 

c. umorzenia Liczba ogółem = 0, z tego: 

Odmowne = 0 
Pozytywna w części =0 
Pozytywne = 0 

    d. ulga z tytułu nabycia gruntów Liczba ogółem = 3, z tego: 
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 Odmowne = 0 
 Pozytywne = 3 

 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Informuję, że wnioski do budżetu na rok 2014 należy 
zgłaszać do końca września. Ponadto informuję i proszę o przekazywanie informacji 
dotyczących zwierząt drapieżnych i zwierząt niedrapieżnych. Zwierzęta drapieżne 
przyjmują w klinice w Zawoni bez żadnego problemu  i nic to nas nie kosztuje.  Ogromny 
kłopot jest z np. z ptakami niedrapieżnymi np. bocianami. Bardzo proszą, żebyśmy 
jednak przeznaczali jakieś pieniądze na pokarm. Dzisiaj myszołów wyjechał do kliniki. 
Proszę, żeby zgłaszać takie przypadki, ale nigdzie samemu nie jeździć. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy są jakieś pytania do sprawozdania? Nie 
widzę. Przechodzimy do punktu następnego.  
 
Ad.5. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otrzymaliście państwo sprawozdanie z 
wykonania uchwał Rady Gminy. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę. 
 
Ad. 6. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Na ostatniej sesji nie złożono żadnych 
wniosków.  
 
Ad.7. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Radni otrzymali druki oświadczeń 
majątkowych. Oświadczenia składamy na 2 miesiące przed upływem kadencji, według 
stanu na 21 września br. Wynika to z przepisów prawa. Każdy radny ma obowiązek złożyć 
oświadczenie majątkowe. Informuję, że  w dniu 10-12 października Przewodniczący Rady 
Powiatu zaprasza radnych na szkolenie do Szklarskiej Poręby. Każda gmina jedzie 
własnym środkiem transportu. Wykłady będą prowadzone przez pracowników Urzędu 
Marszałkowskiego. Nie mamy jeszcze przedstawionego kosztu szkolenia, ale nie będzie 
on wysoki. Przypominam, że w sobotę spotykamy się na Dożynkach Gminnych w Osieku. 
Rozpoczynamy od mszy św. O godz. 14.30. Zapraszam wszystkich radnych.  
    
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Chcę przekazać informację dla przedsiębiorców. Nasza 
gmina jest w kręgu zainteresowania projektem „Samorządowa Polska”. Projekt polega na 
tym, że pieniądze unijne mogą być przekazane na wsparcie rozwoju przedsiębiorstw w 
formie udzielanych kredytów z 10 letnią karencją na 30 lat. Te pieniądze byłyby dzielone 
w gminie. Nie chcę mówić o szczegółach. Dnia 15 września w GOK chcemy się spotkać o 
16.30. Zaproszeni zostali przedsiębiorcy. Trzeba o tym rozmawiać. Dnia 22 września 
muszę pojechać do Katowic. Tam będzie spotkanie wszystkich gmin, które w tym 
programie mogłyby uczestniczyć. Czy wejdziemy do projektu, to zależy od tego, czy będą 
chętni, i czy radni w to wejdą. To też się wiąże z odpowiedzialnością. Nie jest to proste. 
Dzisiaj tylko sygnalizuję po co to spotkanie 15 września. Tydzień później jadę do Katowic 
i muszę mieć wypracowane stanowisko w tej kwestii.  Bardzo proszę, aby przyjść na 
spotkanie i swoje stanowisko wyrazić. 
 
Zofia Heller-Sypek – Przy drodze powiatowej na przeciwko reminy jest wyjazd z bocznej 
drogi. Chodzi o lustro przy drodze powiatowej. 
 
Mariusz Żałobniak – Chciałem złożyć podziękowania dla strażaków OSP Kostomłoty pod 
dowództwem pana Grzegorza Bartoszewskiego i OSP Paździoro pod dowództwem pana 
Leszka Wichy i pana Arkadiusza Gabora za wsparcie przy poszerzaniu boiska w 
Piotrowicach wtedy, kiedy były duże upały. Dziękuję panu wójtowi za wyrażenie zgody.  
 
Ad.8. 

 5



Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
 
Ad. 9. 
Krystyna Lech – Ja chciałam podziękować za drogę. Mieszkańcy są zadowoleni, ale 
wystąpił malutki problem na drodze powiatowej. Została zerwana, zasypana i uszkodzona 
studzienka. Nikt się do tej studzienki nie przyznaje. W tej chwili jest zabezpieczona. Są 
druty, cała płyta jest połamana. Panowie, którzy robili tą drogę powiedzieli, że ich to nie 
dotyczy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Pani sołtys, ta droga jest w trakcie robienia 
więc zaczekajmy do zakończenia robót. Jak będą odbierać, to zwrócimy uwagę na tą 
studzienkę. Zerwanie całych poboczy idzie aż do Samsonowic. Jak zrobią nakładkę, to 
będziemy patrzeć na całość. Czy ktoś chciałby zabrać jeszcze głos? Nie widzę. 
 
Ad. 10. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt uchwały omawiany był na komisji. 
Wnoszę o nieodczytywanie projektu uchwały. Kto jest za nieodczytywaniem projektu 
proszę o podniesienie ręki?  

  kto jest za  - 14 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy są zapytania do 
uchwały?  
 
Elżbieta Czarnota – W zał. Nr 3 pod poz. 23 jest wprowadzone nowe zadanie – Budowa 
kompleksu przedszkolno-żłobkowego w miejscowości Kostomłoty na kwotę 84.320 zł z 
przeznaczeniem na wykonanie projektu. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ta sprawa była omawiana na wspólnym 
spotkaniu. Radni wyrazili zgodę. Czy są pytania? Nie widzę. Zamykam dyskusję. 
Przystępujemy do głosowania nad odczytanym projektem uchwały. Kto jest za przyjęciem 
projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014. 

  kto jest za  - 14 głosów za 
  Kto jest przeciw – 0 głosów 

kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany 
budżetu Gminy Kostomłoty na rok 2014 została podjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 11. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
środków z Funduszu Spójności. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie     
przyjęcia środków z Funduszu Spójności została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 12. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
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oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica Polska na część nieruchomości oznaczonej 
numerem działki 120/4 o pow. 0,5724 ha. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Świdnica Polska na część nieruchomości oznaczonej 
numerem działki 120/4 o pow. 0,5724 ha została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 13. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej 
numerem działki 319 o pow. 160 m². 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Nie widzę. Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas 
oznaczony do 3 lat w obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej 
numerem działki 319 o pow. 160 m² została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 14. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie    
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Kostomłoty na 2014 r.”. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Otwieram dyskusję. Czy ktoś chciałby zadać 
pytanie? Jeżeli nie, zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. Kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały proszę o podniesienie ręki do góry? 
Kto jest za - 14 głosów za  
Kto jest przeciw – 0 głosów  
Kto się wstrzymał – 0 głosów  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała  w sprawie 
uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 
na terenie gminy Kostomłoty na 2014 r.” została podjęta jednogłośnie.  
 
Ad. 15. 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – W związku z dzisiejszymi telefonami i sytuacją, jak 
zaistniała na sieci wodociągowej Kostomłoty, Zabłoto, Jenkowice, Samborz wyjaśnię kilka 
spraw. Ta informacja wymaga przypominania i przekazywania informacji do 
mieszkańców. Badani wody są pobierane przez instytucję zewnętrzną zgodnie z ustawą i 
przekazywane do laboratoriów i tam badane. 27 sierpnia były pobrane próbki wody do 
badania. Wczoraj rano o godz. 5.00 można było elektronicznie się dowiedzieć, bo do 

 7



dzisiaj nie ma żadnego protokołu z badań, ani decyzji, że woda posiada  zanieczyszczenie 
w postaci jednej bakterii zwanej coli i wymaga chlorowania. Dzisiaj rano z udziałem 
Sanepidu zostało włączone dozowanie  do sieci chloru, który tą bakterię wyeliminuje. 
Wczoraj po południu były wywieszone ogłoszenia w tych miejscowościach. Nie jesteśmy 
w stanie zapukać do każdych drzwi. To się wydarza w różnych sieciach, w różnym czasie. 
Mamy ustaloną procedurę, żeby nie czekać na protokół. My to robimy  w tym czasie, 
kiedy dostajemy informację, że próbka wykazuje zanieczyszczenie. I to, że podajemy do 
informacji publicznej, to po to, żeby wiedzieć, że za chwilę może polecieć woda z 
chlorem. Ale on i tak jest podawany  w takiej dawce, że nie szkodzi zdrowiu. On ma 
jedynie wyeliminować tą bakterię. Po tygodniu znowu woda jest badana. Oczywiście, że 
można zrobić inaczej. Można zamknąć wszystkie krany, wpuścić dużą dawkę, żeby to 
przepłukać, wypuścić wodę i wtedy badać. Ale nie jesteśmy w stanie tego zrobić np. w 
Jarząbkowicach naprawiamy odcinek, który nigdy nie był zinwentaryzowany, ponieważ 
przejęliśmy na stan gminy takie sieci. Żebyśmy nie wiem co robili, jeśli jest nie używany 
odcinek i nie wiem jak chlorowali, a tam było w Jarząbkowicach 4 razy chlorowane i za 
każdym razem wychodzi bakteria coli. Bakteria namnaża się podczas temperatur ok. 20-
25°C i tak naprawdę nie wiemy skąd może pochodzić. Należy to traktować jako rzecz, 
która nas prawdopodobnie będzie spotykać, ale procedury, które mamy opracowane 
skracają okres od momentu, kiedy my się dowiadujemy o sytuacji z laboratorium do 
czasu zastosowania dawki i poinformowania państwa, że już jest wszystko ok, bo też 
takie obwieszczenie będzie wywieszane. Proszę o zrozumienie, bo przez telefon nie 
sposób każdemu wytłumaczyć.  My informujemy, bo taki jest nasz obowiązek. Na pewno 
jest tak, że jeżeli są przekroczenia i trzeba zamknąć stację i sieć, to Sanepid to robi. 
Natomiast, kiedy zaleca podawanie chloru, to też się to robi i informuje mieszkańców. 
Jeszcze raz powtarzam. Urządzenie dawkuje chlor, tak aby nie był szkodliwy dla zdrowia. 
Przypominam – chlorowana, czy nie, najlepiej wodę gotować. To jest bezpieczniejsze do 
spożycia.  

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Puściłam listę na szkolenie. Możemy też 
jechać tylko w piątek i sobotę. Proszę dać odpowiedź do pani Ani. 

Mariusz Żałobniak – Panie wójcie informację można przekazać najpierw sołtysowi i 
radnemu. Nie każdy mieszkaniec czyta ogłoszenia. 

Wójt Gminy Wacław Jaskuła –Robimy wszystko, aby informacja jak najszybciej dotarła do 
mieszkańców. Cały czas pracujemy nad udoskonaleniem przekazywania informacji. 
Zrobimy wszystko, żeby było jeszcze szybciej. 

Józef Osowski – W związku z tym, że jest odcięty prąd na osiedlu w Lisowicach na 
przepompowniach mam pytanie. Nie wykluczam, że będą zapytania w tym temacie, co 
dalej? Chciałbym wiedzieć, czy gmina podejmie jakieś działania. 

Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Proszę przekazać takie informacje, że umowy, które żeśmy 
zaproponowali, że mieszkańcy uznają, że są właścicielami sieci, bo z jednej strony 
Ekobau twierdzi, że mieszkańcy. Mieszkańcy nie podpisują dostarczenia swoją siecią do 
naszej przepompowni. Wpłynęły pieniądze do ZGK od mieszkańców osiedla za ścieki. Nie 
można ich przyjmować, dopóki nie zostanie podpisana umowa, bo w ten sposób można 
zalegalizować coś, co jest sporne.   

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Panie radny. Ten temat w obecności pana 
był omawiany i pan bardzo dobrze zna sytuację, dlatego dziwię się, że pan zadaje to 
pytanie. Wyraźnie byliśmy przygotowani, że prąd odetną. Wiedzieliśmy, a czekamy, co 
będzie dalej. Mówiliśmy o korkowaniu. Wyraźnie powiedzieliśmy, że jak sobie odetną 
prąd, to sami się zakorkują. Nie możemy wejść na teren prywatny. Zresztą pracownik UG 
został tam poniżony i obrażony, wręcz wygoniony z tej posesji, więc dziwię się, że pan 
zadaje dzisiaj to pytanie, bo to pytanie padło już na spotkaniu. 
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Józef Osowski – Pani przewodnicząca. Ja w kwestii formalnej tylko się zapytałem. Doszła 
do mnie informacja, że odcięli prąd. 

Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Informacji z Taurona nie mam, że odcięli. Zresztą, 
dlaczego by mnie mieli informować. 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – My nie jesteśmy właścicielami. Nikt nie ma 
obowiązku nas informować. 

Karol Stafiński poinformował o objazdowym posiedzeniu Komisji Prawa, Porządku 
Publicznego i Ochrony Środowiska (realizacja Funduszu Sołeckiego). Podał do wiadomości 
sołtysów dni i godziny objazdu. 

Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Proszę podać dokładne informacje do Biura 
Rady, a pracownik poinformuje sołtysów. Mam prośbę, aby radni otrzymali zestawienie 
realizacji FS. Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. 
 
Ad.16  
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie L sesji rady gminy. 
 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Anna Orzechowska 
 
Sesja trwała od godz. 14.00 do godzi. 15.15. 
 
 
 
 
 

 
 
 

Załącznik nr 1 do protokołu 
 

SPRAWOZDANIE WÓJTA 
z wykonania uchwał Rady Gminy Kostomłoty podjętych na 

L sesji w dniu 24 czerwca 2014 r.   
 

 
1. Uchwała Nr L/288/14 w sprawie budżetu gminy Kostomłoty na rok 2014.  

      Plan po zmianach: 
     - dochody budżetu gminy 21.150.448,25 zł 
     - wydatki budżetu gminy 23.379.065,25 zł. 

     Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
     Wojewódzkiego we Wrocławiu oraz RIO we Wrocławiu. 
 
2. Uchwała Nr L/289/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kostomłoty. 

     Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
     Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
 
3. Uchwała Nr L/290/14 o przystąpieniu do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Kostomłoty 
obejmującego zabytkowy park wraz z zespołem folwarcznym w 
miejscowości Ramułtowice,  w granicach działki nr 40, obręb Ramułtowice. 

     Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu 
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     Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
 

4. Uchwała Nr L/291/14 w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/134/08 
Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 roku w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kostomłoty dla terenów położonych w obrębach 
Jenkowice, Kostomłoty, Piersno, Samborz, Zabłoto, przewidzianych pod 
lokalizację siłowni wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 

     Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu  
     Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
 
5. Uchwała Nr L/292/14 w sprawie uchylenia uchwały nr XXVIII/137/08 

Rady Gminy Kostomłoty z dnia 25 listopada 2008 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia zmiany „miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenów wsi Wichrów oraz terenów 
położonych w południowej części wsi Kostomłoty” dla lokalizacji siłowni 
wiatrowych wraz z niezbędną infrastrukturą. 

      Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu  
        Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
 

6. Uchwała Nr L/293/14 w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/206/13 Rady 
Gminy Kostomłoty z dnia 30 kwietnia 2013 r. w sprawie określenia 
przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 
z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym 
jest Gmina Kostomłoty. 

      Uchwałę skierowano do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa  
      Dolnośląskiego. 

 
7. Uchwała Nr L/294/14 w sprawie wyrażenia zgody na częściowe 

rozwiązanie umowy nieodpłatnego przekazania własności nieruchomości i 
na przeniesienie własności  nieruchomości oznaczonej jako działki nr 76/5 
i 76/6 obręb Budziszów na Skarb Państwa. 
Trwa procedura rozwiązania umowy i przeniesienia własności nieruchomości. 
 

8. Uchwała Nr L/295/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 
obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem 
działki 70/27 o pow. 0,04925 ha. 

      Trwa procedura zawierania umowy. 
 

9. Uchwała Nr L/296/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie 
wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr 
ewidencyjnym 70/27. 

        Trwa procedura zawierania umowy. 
 
10. Uchwała Nr L/297/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w 
obrębie wsi Kostomłoty na część nieruchomości oznaczonej  numerem 
działki 70/30 o pow. 0,0385 ha. 

        Trwa procedura zawierania umowy. 
 
11. Uchwała Nr L/298/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat w obrębie 
wsi Kostomłoty na komórkę zlokalizowaną na działce oznaczonej nr 
ewidencyjnym 70/27. 

      Trwa procedura zawierania umowy. 
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12. Uchwała Nr L/299/14 w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka 

Obsługi Szkół w Kostomłotach. 
     Uchwałę przesłano do Wydziału Nadzoru i Kontroli Dolnośląskiego Urzędu  
     Wojewódzkiego we Wrocławiu. 
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